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Zápis z 12. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 22. 1. 2025 od 10 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

Ing. Michaela Jánská, PhD.    

Ing. Lucie Kopáčková, Ph.D. 

Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

                                    Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 

Ing. Dita Štyvarová, Ph.D. 

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

Bc. Jan Brázda – místopředseda senátu 

Petr Jaroš 

Vít Martin 

Matouš Terč 

 
 

       

Vedení fakulty: Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

doc. Ing. Lenka Slavíková, Ph.D. – proděkanka pro vědu  

Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice fakulty    

 

   

Omluvení senátoři    Mgr. Alexandra Petrů, Ph.D. 

Jiří Drahoš  

Bc. Martina Kindl 

           

Neomluvení senátoři a senátorky:   

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Podmínky přijímacího řízení doktorských studijních programů: Aplikovaná ekonomie a 

správa v české verzi a Regulace a behaviorální studia (v české a v anglické verzi)  

4. Informace o čerpání rozpočtu FSE UJEP v roce 2024 

5. Různé  
 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu pozdravila 

všechny senátory a členy vedení fakulty, následně přivítala nové členy senátu, jmenovitě 

Petra Jaroše, který nastoupil na uvolněné místo ve SKAS FSE UJEP za Bc. Radka Bureše, a 

Víta Martina, který nastoupil na uvolněné místo za Ing. Elišku Nacházelovou, Ph.D., která 

úspěšně ukončila svá doktorská studia a přestala být tudíž členkou SKAS FSE UJEP. 

Předsedkyně senátu omluvila účast senátorů, kteří se jednání nemohli účastnit, a návazně 

konstatovala, že se senát na svém zasedání dne 22. 1. 2025 sešel v počtu 10 senátorů, a že je 

tudíž usnášeníschopný. Poděkovala senátorům za jejich aktivitu v loňském roce, za úspěšně 

zvládnuté trojí volby. V letošním roce končí senátu jeho tříletý mandát, což znamená přípravu 

voleb do obou komor akademického senátu na nové funkční období.     
 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání, který jim byl 

předem zaslán. Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny žádné připomínky k programu, senát 

přistoupil k hlasování.   

Skrutátorem pro toto zasedání AS FSE UJEP byl určen senátor Jan Brázda.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 10; pro 10, proti 0, zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  
 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Na listopadovém zasedání (AS FSE UJEP z 20. 11. 2024, bod Různé) zazněl dotaz od 

místopředsedy Jana Brázdy týkající se úklidu sklepních prostor budovy fakulty. Paní 

tajemnice odpověděla, že společně se správcem budovy vše zkontrolovali. To, co bylo možné 

odstranit z chodby poblíž výtahu, bylo odstraněno a uklizeno. Technické prostory v suterénu 

jsou však již naplněny a některé nezbytné věci je momentálně nutné na nezbytně dlouhou 

dobu ponechat mimo tyto prostory.  

Senátor Tomáš Sýkora se na tomtéž zasedání dotazoval na problematiku digitalizace 

cestovních příkazů. Senátorky za AS UJEP přislíbily, že tuto problematiku přednesou jako 

podnět k diskuzi na zasedání AS UJEP. Dotaz na AS UJEP však zatím nebyl položen, neboť 

se senátorky domnívají, že by bylo lepší vznést dotaz písemnou formou a požádat příslušného 

prorektora o odpověď. Tématu se budou i nadále věnovat.  
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Ad 3) Podmínky přijímacího řízení doktorských studijních programů: Aplikovaná 

ekonomie a správa v české verzi a Regulace a behaviorální studia (v české a v anglické 

verzi)  
 

Předsedkyně senátu předala slovo paní proděkance pro vědu Lence Slavíkové, která 

představila podmínky přijímacího řízení pro oba dva doktorské studijní programy. 

V rozpravě k tomuto bodu nebyly vzneseny žádné připomínky, senát proto přistoupil k 

hlasování.  
 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předloženou verzi vyhlášky přijímacího řízení 

doktorského studia pro program Aplikovaná ekonomie a správa v české verzi a pro 

program Regulace a behaviorální studia (v české a v anglické verzi)   

Výsledek hlasování: přítomno 10; pro 10; proti 0; zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

    

Ad 4) Informace o čerpání rozpočtu FSE UJEP v roce 2024 
 

Předsedkyně senátu předala slovo paní tajemnici, která senátory seznámila se stavem rozpočtu 

fakulty, a jeho čerpáním v loňském roce, podrobně popsala tabulky z ekonomického systému 

iFIS. Zdůraznila výrazné zlepšení ve výsledku hospodaření z hlavní činnosti FSE UJEP oproti 

loňskému roku. V následné diskuzi se dotázal senátor Tomáš Sýkora na to, jak se řeší, oproti 

předchozímu roku výrazně nižší, ale stále záporné saldo výsledku. Paní tajemnice odpověděla, 

že se dofinancovává z fondu provozních prostředků, kde je dostatek finančních prostředků. 

Pan děkan doplnil, že do tohoto rezervního fondu se finanční prostředky průběžně doplňují. 

Paní tajemnice dodala, že na únorovém zasedání senátu již bude prezentovat kohezní shrnutí 

finanční situace FSE UJEP. Pan děkan poděkoval paní tajemnici za výrazný přínos v získání 

mnohem lepšího výsledku z hospodaření za minulý rok, než jsme očekávali. Senát se připojil 

k poděkování a vzal veškeré informace o čerpání rozpočtu fakulty za loňský rok na vědomí.  

V návaznosti na sdělené informace o hospodaření od paní tajemnice připomněla předsedkyně 

senátu, že jedním z hlavních úkolů senátu je též kontrola využívání finančních prostředků 

fakulty, a vyzvala přítomné studentské senátory k promyšlení, zda by se chtěli stát členy 

Ekonomické komise AS FSE UJEP, která se touto záležitostí podrobněji zabývá. Předsedkyně 

této komise, Lucie Kopáčková, stručně definovala úkoly této komise. Na některém z příštích 

zasedání senátu může být komise rozšířena o další členy z řad senátu.  

Ad 5) Různé 

Paní tajemnice zmínila, že do konce února by mělo dojít k otevření zrekonstruované 

badatelny. Dále je schválená v rámci čtyřletého projektu rekonstrukce výtahu, výměna 

koberců ve 4. patře a vytvoření bezbariérového vstupu do Auly Jiřiny Jílkové.   
 

Další podněty v bodě Různé nebyly předneseny.  

Předsedkyně senátu na závěr zasedání poděkovala všem senátorům za účast a sdělila, že další 

zasedání AS FSE UJEP se uskuteční ve středu 19. 2. 2025 v 10 hod. v místnosti MO 409.    
 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno v 10:40 hod.  

 

Zápis provedl: Jan Brázda 


